
ZAPISNIK SESTANKA ŠOLSKEGA PARLAMENTA z dne 20. 10. 2023 

 

PRISOTNI: 

Mentorja šolskega parlamenta Ingrid Ješelnik in Uroš Pavlin ter predstavniki razredov: 

2. a Tarik Idrizoski Zlatić, Rey Leonard Elshani 

3. a Kristina Grbič, Niko Steinbacher 

4. a Nastasija Regent, Alex Ivančič 

5. a Kim Pavlovski, Mirna Runić 

6. a Kris Bregar, Amar Bequku 

6. b  Tim Fakin, Dea Klavs 

7. a Sara Kozelj, Sebastian Regent 

7. b Lan Černac Škofič, Ana Britovšek 

8. a Julia Špacapan, Kevin Ademi 

9. a Dorian Iveljić, Uroš Markovič 

9. b Edgard Sergiyovich Krantov, Tiffany Polič 

 

Sestanek smo pričeli ob 7.30.  

Dnevni red: 

1.     Kratka predstavitev letnega plana, teme in načina delovanja šolskega parlamenta. 

2.     Predstavitev članov. 

3.     Razno. 

 

K točki 1:  

Mentorja predstavita delo šolskega parlamenta, letni plan, smernice ter temo letošnjega 

šolskega parlamenta, ki je enaka kot prejšnje leto, in sicer Duševno zdravje otrok in mladih. 

Sklep 1: Srečanja SUŠ-a bodo potekali enkrat mesečno ob petkih preduro. Predstavniki bodo 

o srečanju obveščeni preko spletne strani šole ter preko razrednikov. 

 

K točki 2:  

Predstavniki istega razreda drug drugega predstavijo tako, da povedo nekaj pozitivnih 

lastnosti.  

 

 



K točki 3:  

Učence sva vprašala za morebitna vprašanja in predloge. Izpostavili so naslednje: 

- Problem s sadjem med rekreativnim odmorom, saj nekateri učenci neprimerno ravnajo 

z njim. Učenec 6. razreda je predlagal, da bi nekje v bližini šolskega igrišča 

naredili/postavili kompostnik, kamor bi lahko metali biološke odpadke.   

- Za mnoge učence PS je malica po prvi šolski uri prezgodaj, saj jih veliko zajtrkuje doma 

pred odhodom v šolo in do šolske malice so še siti, do kosila pa postanejo lačni, kljub 

sadju, ki jim je na razpolago med rekreativnim odmorom. 

- V učilnici glasbe in matematike šolski zvonec ne deluje (se ga ne sliši).  

- Učenci 5. razreda si želijo več možnosti za prosto likovno ustvarjanje, kjer 

rišejo/ustvarjajo po lastnih željah, učenci 2. razredov pa več ur športa.  

- Učenka 7. razreda je izpostavila, da so o nadomeščanjih obveščeni prepozno, zato 

nimajo s seboj ustreznih šolskih potrebščin.  

- Izpostavili so, da se jedilnik za malico pogosto ponavlja, npr. kruh z maslom in 

marmelado, za čaj pa so izpostavili, da je mrzel.         

- Na dnevih dejavnosti in ekskurzijah si želijo drugačne malice in ne zgolj sendvičev s            

sirom oz. poli salamo.  

- Učenci PS so  glede novih garderobnih omaric predlagali, da ne bi imeli omaric skupaj 

po razredih, ampak da bi bile le-te naključno razporejene. Poleg tega so predlagali, da 

bi isto omarico imeli do konca šolanja.  

- Učenka 7. razreda je povedala, da so pladnji za malico/kosilo večkrat umazani.  

- Učenci RS so povedali da popoldanske malice večkrat zmanjka oz. je ni dovolj za vse.   

- Učenci si želijo več dejavnosti v sklopu katerih bi lahko tudi prespali na šoli.  

 

Sklep 2: Do naslednjega srečanja SUŠ-a vsak oddelek na razredni uri zbere predloge za mesec 

december (bazar, proslava, dejavnosti …).  

 

Sestanek smo zaključili ob 8.15.  

 

Piran, 23. 10. 2023                                                                                                  Zapisal: Uroš Pavlin 

 

 


